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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ha a rovarok eltűnnek, nekünk sincs sok hátra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  években  többször  fordultam  a  tárcához  a  beporzást  végző  fajok  problémájával,
amelyekkel  kapcsolatban  mára  már  tényként  elmondható,  hogy  a  természetben  történő
megtermékenyítés  jelentős  részéért  felelnek.  Ha ők eltűnnétek,  annak a legnagyobb vesztese az
agrárium  és  így  a  fogyasztók,  a  magyar  emberek  lennének.  Igaz,  nem  csak  magyarországi
vészhelyzetről beszélhetünk, hanem világszintűről.

A legújabb  tanulmányok  szerint  azonban,  már  nem csak  a  kifejezetten  beporzást  végző  fajok
esetében beszélhetünk súlyos egyedszám csökkenésről, hanem az összességében a rovarfajok 40
százalékánál tapasztalható egyedszám visszaesés. A kutatások szerint, a rovarok össztömege évente
2,5 százalékkal csökken, ez alapján pedig egy évszázadon belül eltűnhetnek! Velük pedig eltűnnek a
velük  táplálkozó  madarak,  hüllők,  halak  és  emlősök.  Az egész  pedig  hova  vezethető  vissza,  a
túlzottan intenzív földhasználatra és az olyan növényvédő szerekre, amelyeket jóformán már sehol
nem használnak Európában.

Mindezek  alapján  kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mikor tiltják  be  nálunk  végre
teljesen azokat a növényvédő szereket, amelyeket már sehol nem engedélyeznek Európában?
Mikor lesz végre fontos a tárca számára a fenntarthatóság?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. február 25.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán
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